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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 18:00 hod.   do: 19:45 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral  

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Václav Ulrych     

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh na vyřazení bodu č. 3  

 František Bouček – navrhuji vyřadit bod č. 3 Vydání změny č. 2 ÚP Mochova (z důvodu 

 obsáhlosti nebylo možné dodat konečné úpravy změn č. 2 ÚP Mochova).  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/5 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 
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Návrh na přesunutí bodu č. 4 před bod č. 3 

 Milan Kocian – navrhuji přesunout bod č. 4 Koupě vozidla – osobní automobil Škoda 

 Roomster, registrační značka 3AA9174, VIN TMBNM25J2D7014714 pro strážníka obecní 

 policie před bod č. 3 Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2020 (v bodu 4 se má hlasovat o koupi 

 vozidla, která je již zahrnuta v rozpočtovém opatření č. 3 na rok 2020). 

 

Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Pavlína Palmová 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jaroslava 

Tomišková, Jan Turek 

zdrželi se:  Jan Rangl, Jaroslav Vybíral 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/5 (k bodu 2) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2020 ........................................................................... 3 

4. Koupě vozidla – osobní automobil Škoda Roomster, registrační značka 3AA9174, 

VIN TMBNM25J2D7014714 pro strážníka obecní policie .......................................... 4 

5. Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo č. 03/2020 na akci „Parková úprava pozemku u 

hřbitova, Mochov“ – ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 ............................ 5 

6. Obecně závazná vyhláška č. 1/2020, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 

2/2002 ze dne 26. 06. 2002, kterou se vydává Řád veřejného pohřebiště v obci 

Mochov .......................................................................................................................... 6 

7. Zrušení záměru obce schváleného na zasedání ZO dne 25. 06. 2020 – pronájem 

nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov .......................................................................................................................... 7 

8. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 

nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici 

Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov ..................................................................... 8 

9. Dodatek č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ ze 

dne 04. 11. 2011 ............................................................................................................ 8 

10. Zrušení kulturního a sociálního výboru k 30. 09. 2020 za účelem šetření finančních 

prostředků ...................................................................................................................... 9 

11. Projekt stavby nové obecní tělocvičny ........................................................................ 10 

12. Strategický rozvoj obce – vytvoření pracovní skupiny ............................................... 11 

13. Diskuze ........................................................................................................................ 14 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/5 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

3. Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 31. 08. 2020 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období.  Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 77 134 238 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3 na rok 2020. 
 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Diskuze:  

 Pavlína Palmová – chci se zeptat, zda a jak bylo jednáno s majiteli pozemků, kteří mají zájem 

 o vytvoření malého vodního díla. Podklady (spojení na jednotlivé vlastníky) podle dohody z 

 26/6, jsem zaslala až po prázdninách. Zpracování proveditelnosti – dokumentace, výkup 

 pozemků. Bude se tedy rozpočet upravovat o tyto náklady až později? 

 František Bouček – navrhuji svolat pracovní schůzku, abychom si přesně určili, o jaké 

 pozemky se jedná. 

 Milan Kocian – mám výhrady ke koupení policejního auta. Z tohoto důvodu nebudu souhlasit 

 s úpravou rozpočtu. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek  

proti:  Milan Kocian 

zdrželi se: Jaroslav Vybíral 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/5 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Koupě vozidla – osobní automobil Škoda Roomster, registrační značka 

3AA9174, VIN TMBNM25J2D7014714 pro strážníka obecní policie 

Podklady: 

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V současné době disponuje strážník obecní policie vozidlem, které již plně nesplňuje 

požadavky, které jsou kladeny na jeho práci. Naskytla se nám možnost koupě vozidla od 

městyse Nehvizdy. Toto vozidlo je mj. vybaveno kamerovým systémem (přední i zadní 

kamera), zadním LED displej s 16 volitelnými povely a ledkovými majáky s vysokou 

svítivostí. Vozidlo je oproti stávajícímu vybaveno 5 sedadly, čímž je umožněn převoz 

zájmových osob např. na Policii ČR. Technicky i motorově je vozidlo na mnohem vyšší 

úrovni. Rada městyse Nehvizdy odsouhlasila prodej vozidla za cenu 220 000 Kč.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje koupi vozidla – osobní automobil Škoda Roomster, 

registrační značka 3AA9174, VIN TMBNM25J2D7014714 za cenu 220 000 Kč. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Diskuze:  

 Pavlína Palmová – srovnávala se cena předmětného vozu se stejně vybavenými ojetými vozy? 

 Z jakého důvodu byl vybrán zrovna tento automobil? Jak je starý? Po 5 letech je z účetního 

 pohledu už zcela odepsaný, proto mě zajímá jeho tržní cena. 

 František Bouček – to že je něco účetně odepsané neznamená, že to nemá tržní hodnotu. 

 Vozidlo nám bylo nabídnuto za výhodnou cenu z důvodu meziobecní spolupráce s Nehvizdy i 

 v jiných záležitostech. Jen vybavení vozu pro potřeby obecního policie se pohybuje nad 

 100 000 Kč.  

 Milan Kocian – navrhuji, aby si obecní úřad koupil vlastní auto, aby bylo využíváno i pro 

 svoz seniorů k lékaři. 

 František Bouček – při koupi tohoto vozu je počítáno s jeho využitím i pro jiné obecní účely 

 nebo potřeby mochovských občanů. Nevím, proč bychom měli kupovat další auto. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral  

proti: Milan Kocian 

zdrželi se:  Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 5/5 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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5. Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo č. 03/2020 na akci „Parková úprava 

pozemku u hřbitova, Mochov“ – ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 

27110648  

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o dílo č. 03/2020 – ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 

Podklad 2 – Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo č. 03/2020 – ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 

27110648 

Podklad 3 – Návrh Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo č. 03/2020 – ŠNAJDR stavby Mělník, 

s.r.o., IČ: 27110648 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 13. 02. 2020 byly schváleny podstatné 

náležitosti Smlouvy o dílo č. 03/2020 se zhotovitelem ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 

27110648 na akci „Parková úprava pozemku u hřbitova, Mochov“. 

Dále byl na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 13. 02. 2020 schválen Dodatek č. 1 ke 

smlouvě, jímž se měnil čl. IV. Doba plnění. Došlo k posunutí termínu předání staveniště, 

zahájení stavebních prací, dokončení stavebních prací a předání stavby. Předání staveniště a 

zahájení prací bylo posunuto na dřívější termín tj. 24. 02. 2020 místo 05/2020 a taktéž 

dokončení stavebních prací a předání staveniště bylo posunuto na dřívější termín tj. 31. 07. 

2020 místo 31. 08. 2020. 

Z důvodu posunutí termínu vegetačních úprav v celé lokalitě, nemohly být stavební práce 

dokončeny ve stanoveném termínu. Termín vegetačních úprav byl posunut na konec srpna a 

počátek září z opodstatněných obav nedostatku vody k zavlažování. 

Společnost ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o. předkládá Dodatek č. 2 ke smlouvě, jímž se mění 

čl. IV. Doba plnění. Předání staveniště a zahájení prací zůstává ve znění Dodatku č. 1 tj. 24. 

02. 2020. Mění se dokončení stavebních prací a předání staveniště na pozdější termín 30. 09. 

2020. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo č. 

03/2020 mezi objednatelem Obec Mochov, IČ: 00240486 a zhotovitelem ŠNAJDR stavby 

Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 a pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Diskuze: 

 Milan Kocian – celou dobu nesouhlasím s výstavbou klidové zóny. 

 František Bouček – to mě nepřekvapuje, nesouhlasíš s ničím. 
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  Milan Kocian 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 6/5 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Obecně závazná vyhláška č. 1/2020, kterou se zrušuje obecně závazná 

vyhláška č. 2/2002 ze dne 26. 06. 2002, kterou se vydává Řád veřejného 

pohřebiště v obci Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – OZV č. 2/2002, kterou se vydává Řád veřejného pohřebiště v obci Mochov 

Podklad 2 – Řád veřejného pohřebiště obce Mochov ze dne 25. 08. 2020 

Podklad 3 – Návrh zrušující vyhlášky č. 1/2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Z důvodu novelizace zákona č. 256/2001 Sb., o pohřebnictví a o změně některých zákonů, ve 

znění pozdějších, bylo nutné aktualizovat stávající OZV č. 2/2002, kterou se vydává Řád 

veřejného pohřebiště v obci Mochov. 

Po předchozím souhlasu Krajského úřadu Středočeského kraje, byl dne 25. 08. 2020 schválen 

nový řád veřejného pohřebiště obce Mochov.   

Předkládám návrh vyhlášky, kterou bude zrušena OZV č. 2/2002, kterou se vydává Řád 

veřejného pohřebiště v obci Mochov. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 

 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, vydává Obecně závaznou 

 vyhlášku č. 1/2020, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 2/2002 ze dne 26. 06. 2002, 

 kterou se vydává Řád veřejného pohřebiště v obci Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral 
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proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 7/5 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

7. Zrušení záměru obce schváleného na zasedání ZO dne 25. 06. 2020 – 

pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 

nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. 

Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

27. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 25. 06. 2020 schválilo vyhlášení záměru obce 

pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov.  

 Ve lhůtě pro podání nabídek podle shora označeného záměru byla doručena jedna 

 nabídka v souladu se záměrem a jeho podmínkami. Dne 27. 08. 2020 byl na Obecní úřad 

 doručen e-mail od uchazeče, že od své řádně podané nabídky ustupuje. 

 Dle výše uvedeného navrhuji vyhlášený záměr zrušit a vyhlásit nový.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov ruší vyhlášení záměru obce schváleného na zasedání 

zastupitelstva obce Mochov dne 25. 06. 2020 – pronájem nemovitého majetku obce – bytová 

jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. 

Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 8/5 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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8. Záměr obce – pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 

289/25 nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 

k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Záměr pronájmu nemovitého majetku obce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

27. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zrušeného záměru obce (dne 25. 06. 2020 zastupitelstvo obce schválilo vyhlášení 

záměru a dne 10. 09. 2020 zastupitelstvo obce záměr zrušilo, jelikož uchazeč od své nabídky 

ustoupil) pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se 

v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 

250 87, Mochov navrhuji vyhlásit nový záměr.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyhlášením záměru obce v souladu s ustanovením § 

39, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 

pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov. Doba nájmu bude uzavřena na dobu určitou 6 měsíců. Minimální cena nájemného 

bude činit 8 000 Kč/měsíc. Zadavatel Obec Mochov si vyhrazuje právo vyhlášení záměru 

zrušit i bez uvedení důvodu nebo všechny přijaté nabídky odmítnout. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 9/5 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Dodatek č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ ze dne 04. 11. 2011 

Podklady:  

Podklad 1 – Zřizovací listina MŠ Mochov, okres Praha – východ ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 2 – Dodatek č. 1 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ 

ze dne 04. 11. 2011 
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Podklad 3 – Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ 

ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 4 – Návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ ze dne 04. 11. 2011 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 08. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Z důvodu probíhající rekonstrukce základní školy v Mochově budou naši žáci i učitelé celý 

příští rok navštěvovat školu v Nehvizdech a nebudou se proto stravovat ve školní jídelně – 

výdejně. Na základě této skutečnosti je třeba vydat dodatek ke zřizovací listině Mateřské školy 

Mochov, okr. Praha – východ a upravit počet stravovaných ve školní jídelně a školní jídelně – 

výdejně.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov dle § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů schvaluje Dodatek č. 3 ke zřizovací listině 

Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ ze dne 04. 11. 2011.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 10/5 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Zrušení kulturního a sociálního výboru k 30. 09. 2020 za účelem 

šetření finančních prostředků 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

30. 08. 2020 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 
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Text odůvodnění: 

Zrušení kulturního a sociálního výboru k 30. 09. 2020 za účelem šetření finančních prostředků 

obce, které jsou a budou menší, následkem Pandemie covid – 19.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje zrušení kulturního a sociálního výboru k 30. 09. 2020.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Diskuze: 

 František Bouček – jsem velice rád, že kulturní výbor funguje. Členky výboru vykonávají   

 svou funkci ve svém volném čase a já jim tímto velice děkuji za jejich obětavost. 

 Jitka Frydrychová – pan Kocian nemá ani potuchu, co všechno práce kulturního výboru 

 obnáší. Např. naši senioři jsou rádi za každou návštěvu, popovídání si, a i malou pozornost, 

 kterou jim členky kulturního výboru přinesou až domů.  

 Milan Kocian – také jsem navrhoval, že budu vítat nové občany v obci a zadarmo, ale nebylo 

 mi vyhověno.  

 František Bouček – panu Kocianovi v této věci rozhodně vyhověno nebylo, nedovedu si to ani 

 představit…   

 František Bouček – pan Kocian je zastupitel a už z tohoto titulu se předpokládá, že bude pro 

 občany vykonávat jakékoli činnosti.  

  

Hlasování:  

pro: Milan Kocian  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

zdrželi se:  Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral  

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 11/5 (k bodu 10) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Projekt stavby nové obecní tělocvičny 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

31. 08. 2020 

Předkladatel: 

Jaroslav Vybíral – zastupitel 

Text odůvodnění: 

V rámci probíhající rekonstrukce ZŠ Mochov je ideální příležitost navázat na dřívější plán 

obce na postavení nové obecní tělocvičny. Je vhodná doba připravit návrh na stavbu a 

financování nové tělocvičny, vypracovat projekt a získat stavební povolení na tuto stavbu ve 

zrychleném řízení. Projekt může navázat na dřívější studii, zadanou a schválenou 
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zastupitelstvem obce Mochov a případně zohlednit nové informace, postupy a možnosti 

synergií v souvislosti s probíhající stavbou ZŠ Mochov. 

Nová tělocvična bude sloužit přednostně potřebám místní ZŠ a MŠ Mochov, ale také pro 

využití různými sportovními oddíly nebo zájmovými uskupeními. Zároveň obec Mochov 

může stavbou nové tělocvičny podpořit sportovní a kulturní vyžití obyvatel obce, ale i 

okolních obcí a podpoří zdravý pohyb dětí a vyplní jejich volný čas, jako prevenci kriminality. 

Vlastní důstojné zařízení tohoto typu pomůže i rozvinout sportovní činnosti stávajících nebo 

nových oddílů a sportů v obci.  

Projekt může být v kompetenci/náplni vytvořené pracovní skupiny pro strategický rozvoj 

obce. 

Návrh usnesení A): 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje zadání zajištění vypracování projektu na stavbu  nové 

 obecní tělocvičny a navázat na dřívější zadanou studii/projekt, schválený již dříve 

 zastupitelstvem obce Mochov. 

Návrh usnesení B): 

 Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje zajištěním vypracování tohoto projektu pracovní 

 skupinu pro strategický rozvoj obce ihned po jejím sestavení a zahájení činnosti. Tato 

 pracovní skupina bude veškeré související kroky konzultovat s vedením obce průběžně, 

 minimálně však bude písemně informovat 1x za měsíc vedení obce o postupu práce na 

 svěřeném projektu. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

 

Diskuze:  

 František Bouček – doporučuji o tomto bodu nehlasovat, neboť projekt stavby nové tělocvičny 

 je již ve fázi schvalování. Nevím, jak je možné, že se tato informace k panu Vybíralovi 

 nedostala. Dne 24. 7. 2020 byla podána žádost o vydání územního rozhodnutí na 

 umístění stavby. Územní rozhodnutí je platné 2 roky a v této době je nutné podat žádost o 

 vydání stavebního povolení. Rád bych znovu využil možnost získání dotace na tuto akci, tak 

 jak se nám to podařilo při získání dotace na rekonstrukci školy.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Strategický rozvoj obce – vytvoření pracovní skupiny 

Podklady:  

Podklad – Strategický rozvoj obce.pdf 

Termín podání návrhu bodu programu: 

31. 08. 2020 

Předkladatel: 

Jaroslav Vybíral – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Strategický plán obce (předložený starostou obce a schválený zastupitelstvem obce) definuje 

hlavní cíle rozvoje obce a jednotlivé kroky, jak dosáhnout trvale udržitelného rozvoje 

Mochova. Součástí tohoto plánu je vytváření příznivých podmínek pro bydlení a výstavbu 
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nových rodinných a bytových domů v obci a další cíle v rámci zajištění kvalitních podmínek 

pro život místních i potenciálních obyvatel Mochova. 

Pro naplnění tohoto cíle jsou důležité konkrétní související kroky/aktivity, které vyžadují 

zajištění peněz na investice, nárůst počtu obyvatel apod.  

Aby obec mohla dále investovat do zlepšování životních podmínek a vybavenosti obyvatel 

obce, potřebuje zajistit udržitelný nárůst počtu obyvatel. Ten dosáhne vytvořením vhodných 

motivačních podmínek pro získání dalších potenciálních obyvatel do Mochova. Vyšší počet 

obyvatel znamená více státních peněz, které poslouží právě opět na další takové investice. 

Smyslem návrhu je popsat mechanismus financování/příjmů obce a závislost na klíčových 

faktorech. Dále návrh vysvětluje možný další postup pro navýšení počtu obyvatel a získání 

větší částky ze státních peněz. Součástí je i vytipování možné lokality pro výstavbu nového 

bydlení, jakož i návrh na odkupování vhodných nemovitostí v rámci obce pro další investice 

na podporu bydlení v obci. Provedení těchto kroků by mělo být hlavní náplní pracovní 

skupiny. 

 

Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje vytvoření pracovní skupiny pro Strategický rozvoj obce 

v souvislosti se schváleným Strategickým plánem obce Mochov. Skupina bude mít 5 členů, 

kteří budou zvoleni zastupitelstvem na základě hlasování. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – o prázdninách jsme byli dotazováni na případnou změnu územního plánu 

 kolem rybníka Chudomel. Do strategického plánu bych chtěla také zakomponovat chráněné 

 bydlení pro seniory, případně domov důchodců, pro který by byly pozemky kolem Chudomelu 

 optimální. Mám zájem, aby bylo pamatováno na starší občany, kteří chtějí zůstat v obci, kde 

 prožili velkou část svého života, ale nezvládají práce kolem domu. V případě ubytování v 

 těchto zařízeních by bylo možné jejich nemovitosti použít na přistěhování nových obyvatel 

 Mochova. Budu ráda, pokud z pléna budou padat návrhy, kde jinde postavit tato zařízení. 

 Dotace na tyto stavby určitě budou, je třeba, abychom byli připraveni. 

Jaroslav Vybíral – zastupitelům jsem jako podklad předložil zpracovaný dokument 

„Strategický rozvoj obce“ (viz příloha zápisu), kde jsou specifikovány body, co je potřeba 

udělat pro zvýšení zájmu o bydlení mladých lidí v obci. Pokud nezačneme nyní přemýšlet do 

budoucnosti, tak nebude o bydlení v Mochově zájem a mladí lidé půjdou bydlet tam, kde 

budou mít lepší občanskou vybavenost. Již nyní skupují volné nemovitosti zahraniční majitelé 

a místo čtyřčlenné rodiny v domku bydli i několikrát víc lidí, většinou občanů cizí příslušnosti. 

I tato skutečnost mladé rodiny z bydlení v Mochově odradí. Navrhuji, aby byla vytvořena 

pracovní skupina, která bude vytipovávat nemovitosti k prodeji a pokusí se je odkoupit i za 

cenu možného úvěru. Následným pronájmem nebo prodejem si tak vytvoří možnost dalších 

zisků do pokladny obce. Stejně tak, by měla obec postupovat v případě výstavby nových domů 

(bytů) na pozemcích obce, aby se zvýšil počet mochovských občanů a tím se zvýšil i příjem 

finančních prostředků od státu. 

František Bouček – není tak jednoduché, aby obec vykupovala domy nebo stavěla nové a 

následně je prodávala. Na vše je potřeba vyhlásit výběrové řízení a prodat (pronajmout) za 

nejvyšší nabídnutou částku. Tím se tedy stejně nevyhneme skupování nemovitostí cizími 

státními příslušníky. V současné době nevidím důvod ani možnosti obecních pozemků pro 

novou výstavbu. Argumentace pana Vybírala je mylná a nesouhlasím s ní. Za mě by se nyní 

stavět nemělo, nicméně zastupitelů je 11 a každý může mít jiný názor.  
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Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Turek 

zdrželi se:  Jaroslava Tomišková, Jan Rangl 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 12/5 (k bodu 12) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje náplň činnosti této pracovní skupiny v kontextu s 

 přiloženým materiálem – Strategický rozvoj obce. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Turek, 

Jaroslava Tomišková, Jan Rangl 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 13/5 (k bodu 12) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení C: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje pověřit starostu obce vytvořit tuto pracovní skupinu 

 se startem její činnosti nejpozději k 1. 11. 2020. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. 

 

Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Jaroslav Vybíral 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Turek, 

Jaroslava Tomišková, Jan Rangl 

zdrželi se:  Pavlína Palmová  

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 14/5 (k bodu 12) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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13. Diskuze 

František Bouček – děkuji všem, kteří pomáhali s organizací mochovské akce – promítání kina.  

František Bouček – pokud by si chtěl někdo ze zastupitelů prohlédnout probíhající rekonstrukci ZŠ, 

mohu toto zorganizovat. Na stavbu nesmí nikdo vstupovat, bez souhlasu odpovědného zástupce 

prováděcí firmy z důvodu bezpečnosti práce. 

Tomáš Kovář – navrhuji vyčistit okolí potoka a vybudovat rybník v místech před mostem. Prosím paní 

Palmovou o prověření na Povodí Labe. 

Pavlína Palmová – tuto možnost jsme již navrhovali, ale nebylo to Povodím Labe schváleno. 

Jan Turek – připomněl, že na jednání s Povodím Labe a ochranou přírody jsme byli seznámeni s jejich 

záměrem vytvořit v průběhu toku Výmoly v okolí Mochova bezzásahovou zónu. Proto by bylo nutné 

otázku stavby rybníka v těchto místech znovu s Povodím Labe a dalšími dotčenými orgány projednat. 

Jaroslava Tomišková – prosím o provedení dopravního značení na výjezdu do Slunečních zahrad, 

hrozí zde nebezpečí sražení dětí, které na kolech nebezpečně vyjíždějí z klidové zóny přímo pod auta. 

Jaroslava Tomišková – vítání občánků bylo posunuto z října na 11. 09. 2020. 

Pavlína Palmová – chci se zeptat, jak probíhá ze strany obce jednání s majiteli pozemků a zda má obec 

právníka, který připraví smlouvy na odkup nebo výměnu pozemků.  Je třeba požádat majitele, aby do 

smluv o pronájmu, které budou letos nově uzavírat, bylo zakomponováno, že mohou být dříve 

ukončeny, případně smluvní podmínky budou přecházet na nové majitele. 

František Bouček – jak jsem již říkal, navrhuji se setkat, řekněte si kdy, abychom si přesně určili, o 

jaké pozemky se jedná. V podkladech, které jste mi předložila, je dosti složité se vyznat. 

Pavlína Palmová – ve středu nefungovala v celé obci elektřina. Vyhlašovalo se obecním rozhlasem? 

Dostali občané, kteří se nachází přes den v obci nějaké upozornění? Od elektrikářů, od obce? Nebylo 

by vhodné posílat SMS těm, kdo o takové služby projeví zájem? 

Pavlína Justová – elektřina nefungovala ve čtvrtině obce. Informace o plánovaném přerušení elektřiny 

byla zveřejněna na úřední desce obce, tak jako vždy. Úřední deska je přístupná 24 hodin denně, a to i 

dálkovým přístupem. Dále byla informace vyvěšena na rozvodných skříních v dotčených ulicích. Není 

reálné vyhlašovat rozhlasem, kde všude nepůjde elektřina. V tomto konkrétním případě by se jednalo 

o vyjmenování mnoha čísel popisných zabírajících jednu stranu o velikosti A4. Než vyjmenujete 

všechna čísla popisná, nikdo už nebude vědět, které číslo bylo na začátku. Občané by byli zmatení a 

volali by nejen ti, kde elektřina nepůjde, ale naopak by se dotazovali i ostatní, jestli se jich to také 

týká. Informaci o přerušení dodávky elektřiny je odběratelům povinna sdělit společnost ČEZ. 

V případě zájmu Vám mohu sdělit číslo na zákaznickou linku a můžete s nimi tuto skutečnost probrat. 

Na stránkách společnosti ČEZ má každý občan možnost, nechat si aktivovat bezplatné zasílání 

informací o plánovaných odstávkách elektřiny. 

Pavlína Palmová – co se týká dotace na výsadbu stromů - „Parková úprava pozemku U Hřbitova“. 

Určitě jste zaznamenali, že máme přislíbené peníze na výsadbu a zalévání stromů z Ministerstva 

životního prostředí. Slíbeno je 250 000 Kč, vzhledem k počtu listnatých stromů dosáhneme zřejmě 

„pouze“ na 165 000 Kč. Aby bylo dotaženo k zdárnému konci, budu spolupracovat nyní také s účetní. 

Je třeba připravit tabulky, které se budou přidělávat na konstrukce kolem stromů, posílám kolovat 

nákres, cena celkem 550 Kč. Pořídíme vruty a osobně s pomocníkem přišroubujeme na konstrukci. 

Uvolněné peníze ve výši 500 Kč můžeme také využít na „pamětní desku“. Ta se vyhotoví dle nabídky 

v rozpětí 240-325 Kč, bude ji třeba přidělat na kámen. Obrubníky, které se odvezly do skladu obce 

Mochov, by se k tomuto účelu hodily. Mohou se zabetonovat. Platit za solitérní kámen se mi nechce. 

Pavlína Palmová – existuje projekt – „Slepá místa“: (www.slepamista.cz). Jedná se o soutěž v rámci 

konceptu smart city. Soutěží se o inteligentní zabezpečení vybrané problémové lokality v obci, a to v 

hodnotě 150 tisíc Kč. Posílám kolovat leták. Zároveň vyzývám spoluobčany, aby dávaly podněty, 

které lokality by bylo vhodné do tohoto projektu zařadit. Navrhuji zapojit i sociální sítě. 

Jaroslav Vybíral – ten bod, který jsme vypustili, se týkal územního plánu?  

František Bouček – ano týkal se změny č. 2 územního plánu Mochova. 

Jaroslav Vybíral – na webu obce Mochova je ale již vyvěšen. Navrhuji dát poznámku, že tato verze 

není konečná.  

http://www.slepamista.cz/


Z á p i s   č. 5/2020 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 10.9.2020 

 

15 

 

Milan Kocian – informoval o jednání ohledně dopravní obslužnosti při cestování do Čelákovic – 

podrobnější informace pro občany napíše pan Kocian do příštího zpravodaje. 

Milan Kocian – navrhuji odstranit dřevěné sloupy, zůstávajících v obci po rozvodu telefonních linek. 

Jan Turek – v souvislosti s výstavbou chodníku v ulici Chudomelská jsme vedli mimo jiné také 

jednání s firmou CETIN, která je v republice garantem poskytování telefonních a datových linek. Dle 

výsledku jednání sloupy z okolí chodníku nemohly být odstraněny z důvodu, že firma je povinna 

zabezpečit poskytování telefonních a datových služeb po lince eventuálním zájemcům. Nemá tudíž 

zájem sloupy odstranit. Na přeložení telefonních a datových linek v uvedené oblasti nemá firma 

CETIN finance. Pro zajímavost má na údržbu a správu těchto linek cca 6 000 Kč ročně na jednu 

přípojku.   

František Bouček – s panem Turkem jsme jednali se zástupci společnosti IDSK. Společně jsme 

vyřešili dopravu žáků z obce Mochov do školy v Nehvizdech. Jedná se o linku 482, kde byl přidán 

jeden spoj, kdy se autobus vrací zpět do Mochova, aby pobral všechny děti. 

Jan Turek – informoval, že naší žádosti o dotaci na výsadbu stromů prostřednictvím nadace ČEZ 

bohužel nebylo vyhověno. Bližší informace, které se týkaly nepřidělení dotace, nám bohužel nejsou 

známi. 

Jan Turek – dotace na chodníky v ulici Poděbradská, naše žádost zatím prošla formálním i věcným 

hodnocením a v příštích týdnech očekáváme sdělení výsledku. 

Jan Turek – jarní úklid okolí obcí, který každoročně organizuje MAS Pošembeří, který byl na jaře 

z důvodu epidemie zrušen, navrhují provést v podzimních měsících v menší formě dle možností 

jednotlivých obcí. Možností úklidu okolí Mochova se budeme zabývat a předpokládáme, že by šlo 

spíše o činnost menších dobrovolných skupinek v čase, který si sami stanoví. Odvoz 

nashromážděného odpadu z dohodnutých míst by zajistila obec. Eventuální zájemci se mohou 

informovat na obecním úřadě.  

Jitka Frydrychová – poděkovala paní Palmové a děvčatům z obecního úřadu za skvěle připravené 

podklady pro získání dotace na výsadbu stromů v klidové zóně. 

 

 

Zápis vyhotoven dne 20. 09. 2020 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 



Strategický rozvoj obce  
Rozvoj služeb, vybavenosti a růst populace
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(dostupnost na webu 
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DŮVOD

1. Obec se potřebuje neustále rozvíjet, zlepšovat služby obyvatelům a 
občanskou vybavenost

2. Účelem je růst populace/obyvatel obce s trvalým bydlištěm v obci

3. Pro nárůst populace je třeba umět nabídnout služby a vybavenost 
obce a oslovit potenciální obyvatele k přistěhování = motivovat

4. Dále je také klíčové umět nabídnout podmínky firmám k umístění 
jejich sídel a v návaznosti vytvořit pracovní příležitosti

5. Klíčový pro udržitelný rozvoj obce je počet obyvatel a počet firem

6. Počet obyvatel hlášených k pobytu v obci je klíčový parametr pro 
přidělování státních peněz do obecního rozpočtu



Proč potřebujeme peníze ze státního 
rozpočtu?
• Ekonomické fungování obcí, krajů a územních celků je založeno na 

systému přerozdělování vybraných daní mezi obce, kraje a ostatní 
státní samosprávu

• Obce nejsou schopni pokrýt všechny své náklady/výdaje ze svých
samostatných obecních příjmů

• Zejména pro potřeby další investic do budování obecní infrastruktury, 
vybavenosti jsou nutné další zdroje financování kromě vlastních 
obecních příjmů



Proč potřebujeme investovat do služeb a 
vybavení obce?
• Potřebujeme udržet obyvatele a přitáhnout 

další

• Počet obyvatel je klíč k více penězům od státu

• Více peněz = více investic například do:
Tělocvična
Chodníky
Silnice
Zeleň
Cyklostezka
Dopravní spojení

..atd.



PŘÍJMY OBCE – STRUKTURA



Struktura příjmu obce (příklad na rozpočtu Mochova pro rok 2020)

• Z grafu je patrné, že největší díl příjmu 
(88%) obce Mochova pochází ze sdílené 
daně a transferů

Sdílená daň 47% = státem vybrané daně, 
jako DPH, daň z příjmu fyzických osob, daň 
z příjmu právnických osob apod.

Transfer 41% = peníze od státu jako 
příspěvek na fungování obce + případné 
dotace (dotace nejsou automatické = ani 
nárokové)

Zdroj: MF ČR



Struktura příjmu obce (příklad na rozpočtu Mochova pro rok 2020)

Sdílená daň = výpočet částky pro obec 
je závislý zejména na počtu obyvatel 
hlášených v dané obci

Z přiloženého grafu je patrné, že 88% 
souvisejících parametrů je přímo 
spojených s počtem obyvatel

Čím více obyvatel v obci = tím více 
peněz na investice ze státního rozpočtu

Zdroj: MF ČR



OBYVATELSTVO MOCHOVA - VÝVOJ



Jaký je vývoj počtu obyvatel Mochova?

• Z přehledu je patrné, že počet občanů 
ČR v obci v posledních letech stagnuje

• Dále je velmi zřetelné, že počet dětí (pod 
15 let) za poslední roky také klesá

• Pro udržitelný rozvoj obce je důležitý
stoupající trend počtu obyvatel

Zdroj: MV ČR
Informativní počty obyvatel v obcích



Jaký je vývoj počtu obyvatel okolních obcí?

• Zde pro srovnání stejná data pro 
Nehvizdy
• Velmi patrný trend růstu obyvatel + dětí

• A zde jsou data pro Přerov n. L
• Je patrné, že Přerov zaznamenal úbytek

obyvatel, nicméně podíl dětí se jim daří 
udržet

Zdroj: MV ČR
Informativní počty obyvatel v obcích



Jaký je vývoj počtu obyvatel Mochova?

• Podívejme se ještě na statistiku vývoje 
počtu cizinců hlášených v obci Mochov
• Z grafu je patrné, že od roku 2014 vidíme

dlouhodobý trend růstu počtu cizinců
registrovaných v obci

• Nicméně počet cizinců s trvalým pobytem 
je cca 59% (takže cca 6 z 10 cizinců v 
Mochově má trvalý pobyt)

Zdroj: MV ČR
Informativní počty obyvatel v obcích



Jaký je vývoj počtu obyvatel – občani ČR vs 
cizinci v Mochově?
• Z grafů je velmi patrný trend, že celkový 

počet obyvatel obce (včetně cizinců) 
trvale roste

• Nicméně pohledem zvlášť na občany ČR 
a cizince vidíme jasný vliv růstu počtu 
cizinců vs stagnující trend občanů ČR

Zdroj: MV ČR
Informativní počty obyvatel v obcích



ZÁVĚR:

1. Abychom udrželi rozvoj obce, potřebujeme dostatek financí

2. Dostatek financí souvisí s počtem obyvatel a firem

3. Dostatek obyvatel a firem zajistíme vytvořením motivačních 
podmínek

4. Motivační podmínky stojí peníze

5. ..návrat opět k bodu 1.



DALŠÍ KROKY:

1. Zajistit podmínky pro přistěhování nových obyvatel
a) Odkoupením, rekonstrukcí a prodeje stávajících nemovitostí

b) Změnou územního plánu a nabídnout dostatek pozemků na výstavbu



Vytipované lokality:

Na uvedené 
plánu jsou 
vyznačeny 
obecní pozemky

(modře)



Vytipované lokality:

Na uvedeném 
plánu jsou 
vyznačeny obecní 
pozemky

(modře)

Bližší detail na 
vlastní obec

Červeně označené 
okrajové lokality



Vytipované lokality:

• Východní lokalita u 
hřbitova má riziko 
záplavy

• Západní lokalita je 
již částečně 
schválena pro 
venkovskou 
výstavbu

• K dispozici také
veškeré sítě
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• Východní lokalita u 
hřbitova má riziko 
záplavy

• Západní lokalita je 
již částečně 
schválena pro 
venkovskou 
výstavbu
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Vytipované lokality:

Parcely sousedící 
s obecními 
pozemky 
identifikovány

- Nyní by se měl
připravit
vyjednávací plán
s nabídkou
vlastníkům



DALŠÍ KROKY:

2. Schválení záměru obce na změnu územního plánu

3. Výkup pozemků

4. Rozhodnutí o developingu projektu


